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Årsberetning - Lillestrøm AUF - 2025  

 
Styret har gjennom dette året jobbet aktivt for å ha mange spennende arrangementer. Vi har 

sammen med medlemmene våre hatt forskjellige temamøter gjennom året og deltatt på 

sommerleir.  

 

 

Aktivitet:  

 

temamøte med wwf om klima  

 

temamøte om feminisme  

 

 

styremøter:  

 

2 styremøter i 2025  

 

Leder: Alisar Abd Alkader  

 

Nestleder: Adriane Davidsen  

 

Økonomiansvarlig: Daniel Evjebråten  

 

 

  



3 

 

 

 

  

Årsberetning for Fet Arbeiderlag 2024  

  

Årsmøte 2024  
Laget startet året med å holde et årsmøte i Fet kommunehus. Til innsendte saker vedtok 

årsmøtet tre saker: Utbygging utenfor sentrale strøk og kollektivknutepunkt, 

innfartsparkeringer og billigere kollektivreiser og å øke synligheten til Fet Arbeiderlag i 

bygda. De to første sakene ble sendt inn til årsmøte i Lillestrøm Arbeiderparti, og tredje 

jobbet vi med videre lokalt i laget.   

Første mai-frokost   
Vi arrangerte 1. mai-frokost på Dalheim med snitter og kake fra «Bygdas perle». Det var godt 

oppmøte, og ble en veldig hyggelig og tradisjonell samling. Vi sang flere sanger og delte ut 

merker for medlemskap i partiet. Inge Husvik Ulekleiv holdt en engasjerende politisk appell.    

Stand i Fetsund sentrum  
Vi valgte å følge opp saken med økt synlighet i bygda fra årsmøte ved å ha stand i Fetsund 

sentrum utenfor Coop 25. mai. Flere fra styret deltok og opplevde økta som hyggelig med 

mange fine samtaler. Vi har hatt et ønske om å legge til rette for synlighet også utenom 

valgkamp.    

Medlemsmøte høsten 2024  
Vi inviterte til medlemsmøte 12. november 2024 der medlemmer fikk anledning til å møte 

lagets kommunestyrerepresentanter for å få informasjon og ha en felles dialog. Det ble en 

kveld med mange temaer og gode samtaler om både kommunepolitikk og nasjonal politikk.    

Julebord for Fet Arbeiderlag 9. desember 2024  
Vi ønsker å legge til rette for deltagelse og engasjement i Fet Arbeiderlag. Vi valgte derfor å 

invitere alle medlemmer på et felles julebord på «Ungdommen». Vi bestilte mat fra  

Rosenberg og fikk en veldig hyggelig førjulskveld. Mange fikk muligheten til å bli kjent med 

noen nye, diskutere ulike saker som rører seg og så videre.   
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Forsamlingen ble enige om å sende et brev til styret i Lillestrøm Arbeiderparti om 

partilederdebatten som har fått røre seg i nasjonale medier på en ugrei måte.     

Annen deltagelse og aktivitet  
Åkrene Idrettslag arrangerte åpen aktivitetsdag våren 2024, og vi hadde flere deltagere som 

jobbet frivillig for å hjelpe til med dagen. Det ble satt stor pris på.   

Vi har også bidratt på Lillestrøm Arbeiderparti sin stand i forbindelse med Byfesten i 

Lillestrøm by.   

Marit Bjørkelid og Inge Husvik Ulekleiv deltok på Lillestrøm Arbeiderparti sin studietur til 

Berlin september 2024.   

Fet Arbeiderlag har flere medlemmer med verv i kommunepartiet:   

- Inge Husvik Ulekleiv er styremedlem i Lillestrøm Arbeiderparti, 

kommunestyrerepresentant og medlem i hovedutvalget for oppvekst.    

- Yngve Lofthus er kommunestyrerepresentant og medlem i formannskapet.   

- Grethe Holterhuset har sittet fire år i forliksrådet for Lillestrøm Arbeiderparti, og har 

gjort et anselig godt arbeid gjennom de årene.   

- Harald Støvind er varamedlem til styret i Lillestrøm Arbeiderparti   

- Inger Helene Foss Johansen sitter i nominasjonskomiteen til Lillestrøm Arbeiderparti.   

  

Økonomi   

Fet Arbeiderlag har god og stabil økonomi.   

Økonomisk støtte i 2024   
- Laget har gitt en støtte på 1000 kroner til Arbeiderbevegelsens Historielag i Akershus 

(AHA). Det har vi gjort årlig i flere år. Til gjengjeld får vi en annonse i deres årlige 

bok.   

- Når laget hadde stand i Fetsund sentrum mottok vi en henvendelse om behov for 

blomster og noen parasoller på Pålsetunet. Vi valgte å gå til innkjøp av noen 

sommerblomster og parasoller som ble levert på Pålsetunet før ferien. Laget kjøpe 

også inn noen lyngblomster som ble levert på høsten.  

- Felleskapsprisen ble ikke delt ut i 2024 da rammene for prisen ikke kom helt på plass. 

Etter en henvendelse fra Åkrene idrettslag valgte styret å gi Åkrene idrettslag en støtte 

på 10 000 kroner til grøfting av idrettsbanen.     

Styremøter   
Det har vært holdt 4 styremøter.   

  

  

Fet Arbeiderlag har per 08.01.25: 83 medlemmer. Det er en nedgang på 1 medlem, så 

medlemstallet har holdt seg stabilt.   
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Årsberetning for 2024 -Lillestrøm By Arbeiderlag 

  

  
I 2024 har styret bestått av:  

  

STYRET:   

Leder  Stene Bergsløkken  

Nestleder    

Kasserer  Runhild Aase Klausen  

Sekretær  Marius Nyquist Pedersen  

Styremedlemmer  Roar Howlid  

Ermira Gashi  

Line Dammyr  

Eirik Dåstøl Langeland  

Varamedlemmer  Burim Nurkasa  

Birgitte Kvalvik  

Lasse Storgaard  

Øyvind Skaarer  

  
I tillegg har følgende vært henholdsvis revisorer og valgkomité:  

  

Revisorer  Iselin Rud-Goksøyr  

  

Valgkomité   Jørgen Vik  

Ulf Bakke  

  
  
2024 var ikke et valgkampår, som medførte noe redusert aktivitet sammenlignet med 2023. 1. 

Maifrokosten ble en betydelig suksess, spesielt med samarbeid med Fellesforbundet og LO.  

  

  
I 2024 gjennomførte Lillestrøm by arbeiderlag årsmøtet sitt den 16. Januar. Årsmøtet ble holdt i 

andre etasje i Doktorgåreen i Lillestrøm, ved togstasjonen. Innledning om Lillestrøm arbeiderparti i 

opposisjon ble gitt av Jørgen Vik.  

  
  
Styret har holdt 5 styremøter i 2024:  

- 28. februar ble det holdt styremøte hos medlem Line Dammyr.  

- 18. april ble holdt møte hos sekretær Marius Pedersen.  

- 5. juni ble det holdt møte på Garçon på Lillestrøm togstasjon.  

- 28. august ble det holdt møte hos leder Stene Bergsløkken.  
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- 9. desember ble det holdt møte hos leder Stene Bergsløkken.   

  
Styrets opprettholdt kontakt gjennom Messenger, e-post og telefon, og har diskutert blant annet 

medlemsmøte i oktober 2024, nominasjoner til styret i kommunepartiet,  1. maifrokost, 

forberedelser til stortingsvalget i 2025 og aksjonsdag 7. september.  

  

I 2024 var Lillestrøm by arbeiderlag representert på politiske arenaer i 
kommunen:  

   

- Jørgen Vik som gruppeleder i kommunestyret  

- I kommunestyret sitter Jørgen Vik, Ulf Erik Bakke, Unni Bjerregaard Moe, 

Mohammed Malik.  

- I Formannskapet sitter Jørgen Vik.  

- Hovedutvalg for oppvekst: Kristin Jesnes. Iselin Rud-Goksøyr som 

varamedlem.  

- Hovedutvalg for miljø og samfunn: Ulf Erik Bakke, Unni Bjerregaard Moe og 

Mohammed Malik.   

- Hovedutvalg for kultur: Birgitte Kalvik som varamedlem.  

- Partssammensatt utvalg (PSU): Jørgen Vik som nestleder - Vilt- og 

fiskeutvalget: Marius Nyquist Pedersen som varamedlem - Kontrollutvalget: 

Bente Skulstad som varamedlem.  

  
I tillegg har styret flere aktive medlemmer som har sentrale roller i arbeiderbevegelsen.  

  
1. mai-frokosten 2024  

Frokosten ble tradisjonen tro holdt på Folkets Hus i Lillestrøm. Dette var andre året vi arrangerte 

frokosten i samarbeid med Fellesforbundets avd. 1. Oslo og Akershus og LO Nedre-Romerike.   

I år var det et skikkelig godt oppmøte, og vi telt åtti gjester til frokosten vår. Lederen vår, Stene 

Bergsløkken, var konfransier under frokosten.  

  
Det var appeller ved:  

- Sverre Myrli – stortingsrepresentant og leder av Lillestrøm Arbeiderparti  

- Ayat Maiybel Saeed – Fellesforbundets sentrale ungdomsutvalg  

- Alisar Abd Alkader – Lillestrøm AUF  

 -  Oskar Lindøe - lederen av Fellesforbundet avd.1 Oslo-Akershus  

  
I år som i fjor hadde vi leid inn Geir Olav Nicolaisen, som spilte egen musikk og kompet til allsangen. 

Mat og drikke ble kjøpt inn fra de lokale produsentene Garçon og Roma-Den lille brusfabrikken.De 

som deltok fikk en hyggelig frokost før det var oppmøte på Torvet for appeller, tog og 

fellesarrangementet på rådhuset.  

  
Stand på Lillestrøm togstasjon  
14. mai hadde vi stand på Lillestrøm stasjon og leverte ut sentrale løpesedler. Fire personer deltok  
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Aksjonsdag 7. september   
Arbeiderlaget hadde stand på Lillestrøm torv lørdag 7. september i forbindelse med Arbeiderpartiets 

aksjonsmåned i september 2024 i forbindelse med at de var ett år til stortingsvalget i 2025.  

Flere medlemmer i arbeiderlaget stilte opp mellom kl. 11.00 og 13.00 og snakket både lokal- og 

rikspolitikk med folk i Lillestrøm sentrum.   

  

Medlemsmøte 30. oktober om boligpolitikk  
Medlemsmøtet ble gjennomført i samarbeid med kommunepartiet og fikk samlet mange 

medlemmer i Folkets Hus på Strømmen.   

Boligpolitikk berører og engasjerer naturligvis mange. Siri Staalesen og Ulf Bakke var engasjert som 

innledere, og tok for seg henholdsvis det nasjonale og lokale perspektivet.   

Utover å skape engasjement var det også tydelig at medlemmene hadde mye faglig å bidra med i 

paneldebatten. Man skulle nesten tro at mange av medlemmene hadde brukt mange år på å jobbe 

med emnet. Dessverre var det også tydelig at det ikke fantes noen enkel løsning på problemene på 

boligmarkedet.  
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Årsberetning for Skedsmo Arbeiderlag 2024  

Innledning  

Året 2024 har vært et aktivt og produktivt år for Skedsmo Arbeiderlag. Medlemsmassen har 

engasjert seg i flere viktige saker, og vi har gjennomført en rekke styremøter og aktiviteter 

som har styrket laget og vår rolle i lokalsamfunnet. Denne årsberetningen gir en 

oppsummering av arbeidet og de viktigste begivenhetene gjennom året.  

Styremøter og protokoller  

Gjennom året 2024 har vi avholdt totalt 10 styremøter Det var et styremøte i januar før 

årsmøtet. Det ble gjennomført et arbeidsmøte i forkant av årsmøtet til Lillestrøm 

Arbeiderparti. Alle møter har blitt protokollført og oppbevart som dokumentasjon på vårt 

arbeid:  

1. Januar – møtet (11.01.2024)  

Forberedelse til årsmøte. Diskusjon rundt saker/innspill til årsmøte i Lillestrøm 

Arbeiderparti.  

Årsmøte (11.01.2024)  

Årsmøtet fastsatte hovedlinjene for laget i 2024 og vedtok arbeidsplan og budsjett. 

Valg av nytt styre ble gjennomført.  

2. Februar-møtet (15.02.2024)  

Søkelys på medlemsrekruttering og politisk arbeid frem mot kommune- og 

fylkestingsvalget.  

3. Mars-møtet (14.03.2024)  

Diskusjoner om lokalsaker med spesiell vekt på infrastruktur og næringsutvikling i 

Skedsmoområdet.  

4. April-møtet (11.04.2024)  

Evaluering av gjennomførte aktiviteter og oppdateringer om politiske initiativ.  

5. Mai-møtet (23.05.2024)  

Forberedelser til 1. mai-markeringer og rapporter fra arbeidsgrupper.  

6. Sommerpause  

Ingen møter ble avholdt i juni og juli.  

7. August-møtet (27.08.2024)  

Oppstart etter sommeren med planlegging av høstens aktiviteter og valgkampstrategi.  

8. September-møtet (10.09.2024)  

Oppdatering på valgarbeidet og oppsummering av medlemsaktivitet.  

9. Oktober-møtet (15.10.2024)  

Evaluering av valget og diskusjon om hvordan vi kan styrke vår tilstedeværelse 

lokalt.  

10. November-møtet (12.11.2024)  

Budsjettarbeid for 2025 og planlegging av julesamling for medlemmer.  

11. Desember-møtet (17.12.2024)  
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Avslutning av året med oppsummering av aktiviteter og diskusjoner om strategier for 

2025.  

Medlemsaktivitet  

Medlemsmassen har vært engasjert i flere arrangementer og kampanjer gjennom året. Vi har 

sett en økning i deltagelse på møter og arrangementer, noe som viser en positiv utvikling i 

engasjementet blant våre medlemmer.  

 Antall medlemmer 31 desember 2024: 75  

Økt engasjement og rekruttering  

Som en del av vårt søkelys på medlemsengasjement og rekruttering, har følgende tiltak blitt 

prioritert:  

• Invitere medlemmene til styremøtene for å gi bedre innsikt i arbeidet vårt.  

• Sende ut referater fra styremøtene til medlemmene på Skedsmokorset.  

• Skrive leserinnlegg i lokalavisen for å synliggjøre våre saker.  

• Planlagt å arrangere temamøter med fokus på lokalsaker, som trafikksituasjonen på 

Skedsmokorset og utviklingen av idrettsanlegg, samt ungdomskriminalitet og 

miljøsaker.  

Politiske saker  

Skedsmo Arbeiderlag har jobbet aktivt med flere saker som angår lokalsamfunnet, inkludert:  

• Forbedring av lokal infrastruktur.  

• Miljøvennlige tiltak og satsing på grønne områder.  

• Styrking av det lokale næringslivet.  

Årsmøte i Lillestrøm Arbeiderparti  

Våre representanter deltok aktivt på årsmøtet i Lillestrøm Arbeiderparti.   

Økonomi  

Laget har hatt en stabil økonomi i 2024. Vi har gjennomført planlagte aktiviteter innenfor 

budsjettet og lagt til rette for en sunn økonomisk situasjon inn i 2025.  

Valg av styre og andre verv  

På årsmøtet ble følgende styre valgt for 2024:  

• Leder: Perica Maksimovic (Max) – Gjenvalg  

• Nestleder: Anne-Marie Lervik – Gjenvalg / ny som nestleder  

• Styremedlem/sekretær: Vibeke Kallar – Gjenvalg  

• Styremedlem/kasserer: Sverre Myrli – Gjenvalg  

• Styremedlem: Roger Hansen – Gjenvalg  

• Styremedlem: Nina Maksimovic – Gjenvalg  

• Styremedlem: Iren Bekkevold Berg – Gjenvalg  
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• Varamedlem: Nina Fjeldheim Hoelsæter – Gjenvalg  

• Varamedlem: Geir Olav Kirkedelen – Gjenvalg  

• Varamedlem: Mona Hesler – Gjenvalg / ny som vara  

• Varamedlem: Tor Grøttum – Ny som vara  

  

Andre verv  

• Valgkomité: Nina Fjeldheim Hoelsæter, Iren Bekkevold Berg og Øivind Rooth • 

Revisor: Øivind Rooth  

  

Representanter i eksterne organer:   

• Representant til styret i Skedsmo samfunnshus: Nina Fjeldheim Hoelsæter  

• Representant til Skedsmo kulturforum: Nina Maksimovic  

Andre utmerkelser i laget:  

Anne-Marie Lervik – Årets Skedsmosokning  

Anne-Marie Lervik ble foreslått som årets Skedsmosokning og mottok utmerkelsen for sin 

betydelige innsats i lokalsamfunnet. Dette er en velfortjent anerkjennelse for hennes 

engasjement og arbeid for Skedsmo.  

Avslutning  

Vi takker alle medlemmer og samarbeidspartnere for innsatsen gjennom året og ser frem til et 

nytt år med spennende muligheter og utfordringer. Sammen fortsetter vi å styrke 

Arbeiderpartiets posisjon og arbeide for et bedre lokalsamfunn.  

  

For styret i Skedsmo Arbeiderlag  

Perica Maksimovic (Max), Leder 

Vibeke Kallar, Sekretær  
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Årsberetning for Skjetten Arbeiderlag 2024 
 

Årsmøte blir holdt 10.01.2025 

Tillitsverv i perioden 

Styret: 

Leder:  Fahim Naeem 

Nestleder:  Kaveh Abdali 

Sekretær:  Kenneth Siraj Nilssen 

Kasserer:  Magne Berg 

Styremedlem: Ruth Anjum Nilssen 

Varamedlem:Kari Pettersen 

   Christina Andersson 

Revisorer:  Kjell Arne Hagen 

   Kenneth Siraj Nilssen 

 

Valgkomité: Styret fungerer som valgkomité. Vedtatt 10.12.2024 

Antall medlemmer i Skjetten Arbeiderlag 

Det er registrert 59 betalende medlemmer. En nedgang på 3 medlemmer fra 2023. 2 

nye medlemmer i perioden 

Styremøter i perioden 

Det har vært 2 styremøter, holdt den 10. juni og 10. desember. 

Aktiviteter 

Det har ikke vært noen aktiviteter dette året. 

 

 

 

Skjetten, 10.01.2025 

Fahim Naeem  Kaveh Abdali  Magne Berg 

 

Kenneth Siraj Nilssen Ruth Anjum Nilssen 
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Strømmen Arbeiderforening 

Årsmelding 2024 

 

Årsmøte ble avholdt 10.01.24 på Folkets Hus Strømmen. Det var 10 medlemmer 

til stede, inkludert styret. 

 

Valg: 

Følgende ble valgt til styret: 

Leder: Gro Beate B. Ekseth  

Nestleder: Ketil Gulbrandsen 

Kasserer: Emil Johan Stenhaug 

Styremedlem: Odd Jahren 

Styremedlem: Alisar Abd Alkader 

Styremedlem: Trude Rusten Stenhaug 

Styremedlem: Anna Maria Lundby 

 

Representanter til Folkets Hus: 

Ketil Gulbrandsen 

Gro Beate Bareksten Ekseth  

Trude Rusten Stenhaug 

Anna Maria Lundby 

Per Nygren 

Vara: 

Terje Strøm 

Harald Jørstad 

 

Styremøter 

I løpet av året har det vært lite aktivitet i Strømmen Arbeiderforening.  Det er 

avholdt styremøte 12.mars og 16.april. I forbindelse med avsluttende 

planlegging av 1.mai arrangement, hadde vi kontakt via telefon.  

 

Første mai 

Fjorårets 1.mai frokost ble vel gjennomført. Det var mange besøkende, allsang 

og hyggelig stemning. Leder Gro Beate Ekseth ønsket velkommen, Jørgen Vik 

holdt appell, Strømmen Damekor sang for oss og det var loddsalg. I forbindelse 

med arrangementet fikk vi kr. 10.000 i støtte fra Lillestrøm Arbeiderparti. Uten 

Dette bildet av 
 

https://id.wikipedia.org/wiki/Partai_buruh_(norwegia)
https://creativecommons.org/licenses/by-sa/3.0/
https://creativecommons.org/licenses/by-sa/3.0/
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denne støtten hadde ikke Strømmen Arbeiderforening hatt økonomi til å 

arrangere 1.mai. 

 

Oppfølging av medlemmer 

Medlemstallet i Strømmen Arbeiderforening er ved utgangen av 2024, 48 

medlemmer. I løpet av året har vi ikke fått nye medlemmer. Medlemmer som 

ikke har betalt medlemskap for 2024 har blitt kontaktet. 

 

Folkets Hus 

Det ble avholdt årsmøte på Folkets Hus 02.05.24. Ketil Gulbrandsen og           

Gro Beate Bareksten Ekseth deltok fra Strømmen Arbeiderforening. 

 

Medlemsmøter i Lillestrøm Arbeiderparti.  

Det har blitt avholdt flere medlemsmøter i regi av Lillestrøm Arbeiderparti i 

løpet av året. To av temaene har vært; «hvordan vinne Stortingsvalget 2025» og 

«Kjeller flyplass». Et annet medlemsmøte ble avholdt på Folkets Hus 

Strømmen, 30.10.24. På dagsorden her var boligpolitikk og valg av delegater til 

nominasjonsmøte i Akershus AP tema. Det siste medlemsmøtet i år ble avholdt 

25.november. Her var den økonomiske situasjonen i Lillestrøm kommune og 

kommunebudsjettet tema.  

Alle møtene er åpne for alle medlemmer, og det blir kalt inn både på mail, og på 

medlemssiden til Facebook. 

 
 

Strømmen 10.01.2025 

Gro Beate Bareksten Ekseth 

Leder Strømmen Arbeiderforening. 
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Årsberetning   

Sørum Arbeiderlag 2024  

  

Innledning  
Sørum Arbeiderlag er en partiavdeling av Arbeiderpartiet tilhørende Lillestrøm 

Arbeiderparti.   

  

Sørum Arbeiderlag dekker det geografiske området som frem til 31.12.2019 var Sørum 

kommune.  

Dette er tettstedene Sørumsand og Frogner, og bygdene Blaker, Sørum, Lørenfallet og 

Vesterskauen.   

  

Sørum Arbeiderlag hadde 102 medlemmer i 2024. Dette er en nedgang fra 2023, hvor 

medlemstallet var 111. Nedgangen skyldes utmeldinger og dødsfall.   

  

Årsmøte 2024  
Årsmøte i Sørum Arbeiderlag ble avholdt 

16. januar kl. 18.00 til 20.00 på Frogner 

Grendehus. Stortingsrepresentant Anniken 

Huitfeldt innledet om den politiske 

situasjonen nasjonalt og internasjonalt.   

  

Årsmøtet ble gjennomført i henhold til 

partiets vedtekter. Årsmelding og 

årsregnskap ble godkjent. Det ble fremmet 

både organisatoriske og politiske uttalelser 

som ble vedtatt og oversendt til årsmøtet i 

Lillestrøm Arbeiderparti.   
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Forslagene som ble vedtatt og oversendt til Lillestrøm Arbeiderparti handlet om:  

1. Skylagringstjeneste for Lillestrøm Arbeiderparti og partilagene sånn at man kan ta 

vare på dokumenter og bilder for framtiden.   

2. Ta vare på samfunnshusene i kommunen og sikre faglig, praktisk og økonomisk 

bistand.  

3. Få bukt med den økende ungdomskriminaliteten – Trygge oppvekstmuligheter for 

alle unge i Lillestrøm kommune.   

4. Etablere helsestasjon for voksne 65+  

5. Solidaritetsuttalelse med sivilbefolkningen i Gaza  

  

Det var 9 stemmeberettigede medlemmer til stede på årsmøtet.   

  

Styret 2024  
Styret i Sørum Arbeiderlag har bestått 

av:  

• Sigmund Valberg, leder  

• Eli Wenche Nicolaisen, 

nestleder  

• Torunn Korneliussen, sekretær  

• Morten Bekkeng, kasserer  

• Sten Magne Berglund  

• Heidi Westbye Nyhus  

• Thorbjørn Berntsen  

• Hoda Imad  

  

    

Styremøter i perioden  
Det har vært avholdt styremøte følgende datoer.   

• 6. februar  

• 4. april  

• 13. juni  

• 13. august  

• 10. oktober  

• 26. november  

• 2. desember  

  

Saker som har vært drøftet på styremøtene:  

• Aktivitetsplan  •  1. mai-frokost.   

• Programprosessen i Ap  

• Utviklingen av Sørumsand sentrum og området Sørumsand Verksted.   

• Ny Glommakryssing og NTP  
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• Medlemsmøtet 21. mars  

• Generalforsamlingen i Sørumsand Festivitetslokale AL («Festiviteten»). Her ble 

forslaget fra styret i Festiviteten om å avhende eiendommen til Lillestrøm Kommune 

diskutert.   

• Generelle vilkår for forsamlingslokalene i kommunen.   

• Gjennomføring aktiviteter i forbindelse med Arbeiderpartiets vårkampanje   

• Evaluering av 1. mai og vårkampanjen.   

• Medlemsundersøkelse blant Sørum Arbeiderlag sine medlemmer.   

• Medlemsmøte 14. november  

• Innsending av endringsforslag til partiprogrammet   

• Innsending av forslag til landsmøtet i Arbeiderpartiet •  Budsjett for Lillestrøm 

kommune  

• Juleavslutning 7. desember.   

• Forslag til vedtektsendringer til landsmøtet i Arbeiderpartiet  

Representasjon fra Sørum Arbeiderlag  
Festiviteten:    Sigmund Valberg.  

Blaker Samfunnshus: Heidi Westbye Nyhus  

Frogner Samfunnshus: Morten Bekkeng  

  

Medlemsaktivitet og kampanjer  
Sørum Arbeiderlag har ambisjon om å ha et høyt nivå av medlemsaktiviteter og utadrettede 

aktiviteter. Styret lagde en aktivitetsplan på første styremøte, som har blitt fulgt opp og 

oppdatert gjennom året.    

Medlemsmøte 21. mars.  
Vi gjennomførte et åpent 

medlemsmøte  

21. mars om programprosessen i  

Arbeiderpartiet. Møtet ble avholdt på 

Kommunehuset på Sørumsand. Tema 

for møtet var innspill til 

Arbeiderpartiets programkomite. Til å 

innlede på møtet hadde vi 

Stortingsrepresentant, og leder av 

Innlandet Arbeiderparti, Lise Selnes, 

og LO-sekretær og medlem av 

programkomiteen, Are Tomasgard.   

  

Møtet ble organisert med 

gruppearbeid, hvor alle fikk mulighet 

til å komme med sine konkrete forslag og innspill til 

partiprogrammet. Alle forslagene og innspillene ble samlet i et 

dokument som ble oversendt programkomiteen.   
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Medlemsmøtet var åpent, og alle medlemmer i Lillestrøm Arbeiderparti ble invitert. 18 

personer deltok på møtet.   

  

1. maifrokost.   
Vi inviterte til tradisjonell 1. 

maifrokost på Meierigaarden Kro i 

Lørenfallet. Hoda Imad holdt 1. 

mai-tale. Det var musikalsk innslag 

med Enebakkmusikeren Jim 

Berget, samt allsang med Heidi 

Westbye Nyhus som forsanger.   

  

Vi hadde 26 deltakere på 1. 

maifrokosten.   

  

Etter 1. mai-frokosten deltok mange 

av våre medlemmer på LO Nedre 

Romerike sitt arrangement på 

Torvet i Lillestrøm og på Rådhuset.   

  

Vårkampanje  
Arbeiderpartiets vårkampanje ble gjennomført i perioden 29. april til 19. mai. Sørum 

Arbeiderlag gjennomført stand i Sørumsand sentrum lørdag 11. mai og på Bingsfosstranda 

søndag 12. mai. Vi delte ut materiell og snakket med mange velgere.   

  

  

Sommeravslutning  
Styret inviterte til 

sommeravslutning for Sørum 

Arbeiderlag tirsdag 25. juni på 

Blaker. Tuva Moflag som er leder 

av finanskomiteen på Stortinget og 

stortingsrepresentant for Akershus 

Arbeiderparti holdt en innledning 

om den politiske situasjonen. Det 

var en god diskusjon etter 

innledningen.   

  

Det ble servert enkel grillmat. Alle 

medlemmer i Sørum Arbeiderlag 

var invitert. Det deltok 15 stykker på sommeravslutningen.   
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Høstkampanje  
Lørdag 7. september hadde vi stand i 

Sørumsand sentrum. Vi var mange i røde t-

skjorter denne dagen som farget Sørumsand 

rødt. Blant annet så deltok stortingsrepresentant 

og leder av Lillestrøm Arbeiderparti, Sverre 

Myrli på standen. Vi møtte mange velgere og 

hadde mange gode velgersamtaler.   

  

  
  

Politisk kafeprat  
Onsdag 9. oktober gjennomførte vi kafeprat på 

Carinas Cafe på Fokus Sørumsand. Formålet 

med møtet var å samle medlemmer tidlig 

ettermiddag for en prat om ulike politiske saker 

vi er opptatt av.  

Det var ikke satt opp noen agenda.   

  

Det møtte 14 medlemmer og sympatisører på møtet. I tillegg var det flere andre på 

cafeen som var nysgjerrig på hva vi drev med, og som fikk en kjapp innføring i 

arbeiderlagets gjøren og laden.   

  

Dette var første gang vi gjennomførte et slikt møte, og vi opplevde dette som en god måte å 

komme i kontakt med medlemmer og andre sympatisører.   

  

    



19 

 

 

Medlemsmøte om 
programutkast og forslag til 
landsmøtet til  

Arbeiderpartiet  
Torsdag 14. november gjennomførte vi 

medlemsmøte om Programkomiteen i  

Arbeiderpartiets forslag til partiprogram, 

som var ute på høring i Arbeiderpartiets 

partiorganisasjon. Innleder var statssekretær 

ved  

Statsministerens kontor, Kristine 

Nordenson Kallset. Alle medlemmer i 

Lillestrøm Arbeiderparti ble invitert via e-

post.   

  

Etter innledningen gjennomførte vi 

gruppearbeider hvor hver gruppe leverte inn 

mange forslag til endringer til 

partiprogrammet. Styret gjennomgikk 

forslagene og la disse inn i forslagssystemet 

til landsmøtet.   

  

Det deltok 20 stykker på medlemsmøtet.   

  

  

  

Det ble i alt sendt inn 8 endrings- og tilleggsforslag til programkomiteen. Dette var 

forslag om: -  Dyrevelferd  

- Politi og trygghet  

- Pensjon  

- Skolepolitikk og praktisk skole  

- Boligpolitikk  

- Høyere utdanning  

- Bedre tjenester til eldre  

- Jernbane   
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Juleavslutning   
Lørdag 7. desember hadde vi 

juleavslutning på Cafe Olivia på 

Kommunehuset på Sørumsand. Det ble 

servert julegrøt og rød saft. Fungerende 

leder i Akershus Arbeiderparti, 

stortingsrepresentant Åsmund Aukrust 

innledet om den politiske situasjonen og 

det var en kort spørsmålsrunde etter dette. 

Det deltok 18 medlemmer på 

juleavslutningen.     

    

Medlemsundersøkelse  
Sørum Arbeiderlag gjennomførte en medlemsundersøkelse i juni 2024. Undersøkelsen var 

digital og ble sendt på e-post og sms til de vi har e-postadresse og telefonnummer til. Det var 

i underkant av 80 av våre 105 medlemmer som mottok undersøkelsen. 35 medlemmer svarte 

på undersøkelsen. Alle svar er anonyme.  

  

Oppsummering av medlemsundersøkelsen  
Antallet respondenter er for lavt til å kunne si at undersøkelsen er representativ for alle 

medlemmer. Det er også grunn til å anta at de medlemmene som er aktive i større grad har 

svart enn de medlemmene som er passive og ikke leser e-poster fra Sørum Arbeiderlag eller 

Arbeiderpartiet. Svarene gir likevel en pekepinn på hva våre aktive medlemmer ønsker og 

forventer av oss.  

  

• De medlemmene som ikke deltar på møter og aktiviteter, gjør det i all hovedsak fordi 

de ikke har tid til å delta eller fordi de ønsker å være passivt medlem av 

Arbeiderpartiet.  

• De medlemmene som er aktive vurderer jevnt over tilbudet i Sørum Arbeiderlag og 

Lillestrøm Arbeiderparti som godt. Det er et forbedringspotensial, men den generelle 

tilbakemeldingen er god. Det samme gjelder informasjon om aktiviteter gjennom 

ulike kanaler (e-post, sms og Facebook).  

• Medlemmene i Sørum Arbeiderlag har bred interesse når det gjelder politiske saker 

og temaer. De sakene som flest er opptatt av og ønsker å delta på møter om er:  

o Helse og omsorg o Lokale 

saker o Barnehage, skole og 

oppvekst o Kriminalitet og 

trygghet  

I tillegg er mange interessert i temaer som:  

o Energi og kraft o 

Utenrikspolitikk o 

Økonomisk politikk  
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• Våre aktive medlemmer ønsker også å delta på sosiale aktiviteter. Særlig gjelder det 

møter om arbeiderbevegelsens historie og åpne kafemøter hvor vi møtes for å snakke 

om saker vi er opptatt av.  

• Våre aktive medlemmer ønsker i mindre grad å delta på kurs og skoleringer. De som 

ønsker dette, ønsker i utgangspunktet politisk skolering og valgkampskolering.  

• Når det gjelder valgkamp, så ønsker flertallet å bidra med tradisjonelle aktiviteter 

(stand, husbesøk, postkasseaksjoner etc.). Det er utfordrende å få folk til å ringe 

velgere, men relativt mange er interessert i å bidra økonomisk.  

  

  

  

    

Medlemmer med ulike tillitsverv og folkevalgte verv  
Sørum Arbeiderlag sine medlemmer er aktive på alle nivåer i Arbeiderpartiet. Her er en 

oversikt over hvem som har tillitsverv og folkevalgte verv i ulike deler av partiet.   

  

Kommunestyregruppa:  

- Runa Fiske. Formannskapet og kommunestyret.   

- Sten Magne Berglund. Fraksjonsleder i Helse- og mestringsutvalget og sitter i 

kommunestyret.   

- Heidi Westbye Nyhus. Fraksjonsleder i Kultur- og oppvekstutvalget og sitter i 

kommunestyret.   

- Maria Hedenstad. Er varamedlem til kommunestyret.   

  

- Sten Magne Berglund - Sørum Frivilligsentral  

- Sigmund Valberg – Samarbeidsutvalget Bingsfoss Ungdomsskole  

  

Fylkestingsgruppa:  

- Hoda Imad. Er gruppeleder for Arbeiderpartiet i fylkestinget.   

- Heidi Westbye Nyhus. Er medlem av kulturkomiteen og fylkestinget.   

  

Styret i Lillestrøm Arbeiderparti:  

- Mona Øyen. Nestleder i styret.   

- Torunn Korneliussen. Varamedlem i styret 

- Daniel Evjebråten. Varamedlem i styret.   

- Heidi Westbye Nyhus. Tiltredende styret som valgkampleder i Lillestrøm 

Arbeiderparti.   

  

Styret i Akershus Arbeiderparti:  

- Heidi Westbye Nyhus. Er Kvinnepolitisk leder, AU medlem, og varamedlem for 

Hoda Imad til Landsstyret i Arbeiderpartiet.   

- Hoda Imad. Tiltrer styret i Akershus Arbeiderparti som gruppeleder i fylkestinget, og 

er medlem av landsstyret i Arbeiderpartiet.   
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Stortingslista til Akershus Arbeiderparti 2025  

- Heidi Westbye Nyhus er nominert på 21. plass på lista.   

- Hoda Imad er nominert på 26. plass på lista  

  

Arbeiderpartiets liste til Sametingsvalget i Lulli-Norgga válgabiire/Sør-Norge valgkrets.  

- Heidi Persdatter Haaker er nominert på førsteplass. Hun er også Arbeiderpartiets 

visepresidentkandidat til sametinget.   

  

Arbeiderpartiet sentralt  

- Heidi Westbye Nyhus har vært oppnevnt av sentralstyret til å sitte i Arbeiderpartiets 

organisasjonsutvalg, som har levert en rapport og anbefalinger til landsmøtet 2025.   

  

Vi er også veldig stolte over at Daniel Evjebråten fra Sørumsand er valgt som leder av 

AUF i Akershus.   

  

  

 
 
 


